
COMPANY PROFILE



ABOUT COMPANY 

عن الشركــــــــــــــــــة



المحتـــــــــــــــــــــــــــــــــوى              التسويــــــــــــــــــــــــــــــــق    
نماذج العمـــــــــــــــــــــل              الإعلام والاتصالات
الدراسات والأبحـاث              الابتكار في الأعمال

وقد انطلقت كشركة في بداية العام 2021، يقودها عدد من الشباب الطموح والخبرات الاستشــاريـة
المتخصصة، واستطاعت من خلال ذلك الحصول علـى عملاء على نطاق واسع في مجال عملها محليًـا 
وإقليميًا وعالميًــــــا وتميـــــــزت بشراكات عالمية نوعية في مجال عملها بروح الشباب وعراقة الخلفيات 

الاستشارية والاعتماد على العقلاء والخبراء وتزويد الأعمال والمجتمعـــــــــــــات.

شركة فكرة حقيقية هي شركة سعودية متخصصةفي تقديم خدمات الأعمال وفق المسارات التالية



VISION&OBJECTIVES

الرؤية والإهداف



الرؤية
منشأة تبتكر لتتفوق في مجال المحتـــــــوى والتسويــــــــق والاتــــــــصال ونمــــــــاذج العمـــــــــــل

الأهداف
نسعى لتحقيق    

التطور والتغيير مواكبة لرؤية المملكة 2030
الحصول على شريحة واسعة ومتنوعة مع شركاء وعملاء في السوق السعودي والعالمي

بناء شراكات ريادية وعالميــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــة
رفع كفاءة الخدمات المقدمة في المجال

المساهمة في اكتشاف وتطوير الكفاءات السعودية

Vision & Objectives
Our facility innovates to excel in content, marketing,communication and business models

Objectives
We strive to:
Develop and update to keep pace with the Kingdom's 2030 vision.
Obtain a wide and diverse segment with partners and clients in the Saudi 
and international market.
Build pioneering and global partnerships.
Increase the efficiency of the services provided in the field.
Contribute to the discovery and development of Saudi competencies.



WORK TEAM

 فريق العمـــــــــــــــل



When the space that is given to a creative team working with you expands, the results
will certainly be amazing and innovative.
All you need to get ahead of others is just the "initiative"

عندما تتسع المساحة التي تمنح لفريق مبدع يعمل معك، بالتأكيد ستكون النتائج مذهلة
ومبتكرة. كل ما تحتاجه لتسبق الآخرين فقط هو المبادرة 



SERVICES

الخدمــــــــــــــــــــــــات



Regardless of your need, you will find us ready to provide any flavor text or graphics to 
accurately describe your product or service and create excitement in your company. 
Whether you need text that describes about your facilities, your passion, your successes,
your company profile or you need help designing a cinematic advertisement or even a
documentary film that tells of your struggles, we have professionals ready to inspire.
Needless to say, we also can handle the origination of creative images with colorful and 
inspirational  designs.We strive for excellence, bearing in mind the various criteria and 
ideas tha-t help achieve access to the bestpossible content. No matter whether this 
content is a static image, an introductory phrase, an advertising video,motion graphics
2D or 3D designs or any of the other multiple categories that our creative team works on.

المحتوى
عندما تحتاج نص ما يحكي عن منشآتك، عن شغفك، عن نجاحاتك، كتابة بروفايل الشركة لديك

تصميم اعلان سينمائي لأحد منتجاتك، أو فيلم وثائقي يحكي كفاحك، وتلك الصور والتصاميم 
الإبداعية التي تمتزج فيها الألوان ستجدنا متأهبين لذلك نضع نصب أعيننا مختلف المعاييـــــــــــر 
والأفكار المساعدة التي تحقق الوصول لأفضل محتوى ممكن، سواء كان هذا المحتوى صورة 
ثابتة عبارة تعريفية، فيديو إعلاني، موشن جرافيك تصميم تو دي تصميم ثري دي، وغيرهــــــــــــا 

من الأصناف المتعددة التي يعمل عليها فريقنا المبدع. 

Content



Let's embark on an exhilarating and intimate journey in which we discover your strengths 
and weaknesses, your opportunities and challenges in order build a marketing plan aimed 
at enhancing the added value of your products. We will search with you for new means and
technologies through which we can perpetuate growth through expansive connections 
covering various applications, platforms and sites. All within a budget commensurate with
the growth size of your facilities.Our team always strives to build the best marketing 
strategies possible to reach your goals. Through global,innovative tools and professional 
methods, our passionate team will continue to provide you with the various reports you 
need to track your volume of growth.

التسويق
هيا انطلق معنا في رحلة ممتعة نكتشف فيها نقاط القوة والضعف لديك، الفرص والتحديات

لبناء خطة تسويقية تهدف لتعزيز القيمة المضافة لمنتجاتك، ونبحث معك عن وسائل وتقنيات ،
جديدة نخترق فيها النمو لصالحك، من خلال خارطة جغرافية كبيرة تغطي مختلف التطبيقات 

والمنصات والمواقع كل هذا ضمن ميزانية تتناسب وحجم النمو لمنشآتك يسعى فريقنا دائما 
لبناء استراتيجيات التسويق بأفضل الطرق الممكنة للوصول لأهدافك، ومن خلال أدوات عالمية 

ومبتكرة وأساليب مهنية فريقنا الشغوف يواصل العمل، ويزودك بمختلف التقارير التي
تحتاجها لتتابع حجم النمو

Marketing
.



Your relationships with your customers and your institutional connection with every sector
of society is the focus of our attention. This idea requires the utmost professionalism and 
accuracy because it represents you, your entity, your name, your brand, your activity, and 
your community involvement.Our team seeks, through many tools, techniques and 
experiences, to provide everything your management and company needs to reach the 
results that you pursue.

الاعلام والاتصال
علاقاتك مع عملائك واتصالك المؤسسي مع مختلف قطاعات المجتمع، هو محط اهتمامنا
ونقوم به بشكل مهني ودقيق، لأنه يمثلك، ويمثل كيانك اسمك التجاري، علامتك التجارية 

فعاليتك، مشاركاتك فريقنـا يسعى من خلال العديد من الأدوات والتقنيات والخبرات، أن يوفر
كل ما تحتاجه إدارتـك، شركتك للوصول لأفضل النتائج التي تسعى لها، ونسعى لها معك 

Media & Communication

.



Do you have any idea? Do you want to do an economic feasibility study for it? Are you 
looking to measure the satisfaction of your customers? Do you have a department 
specialized in one of the services that you want to set standards for? Are you identifying
the best global and local practices? Are you concerned with doing research with reliable
references? Our specialized team, with the support of the company's consultants, can 
provide all the help andassistance you need to complete the study or research you are 
looking for.

الدراسات والبحوث
تمتلك فكرة ما ترغب في عمل دراسة جدوى اقتصادية لها؟ تبحث عن قياس مدى رضي

عملائك؟ لديك إدارة متخصصة في أحد الخدمات التي تريد أن تضع لها مقاييس معيارية؟
أن تقوم بتحديد أفضل الممارسات العالمية والمحلية؟ تقوم بإجراء بحث ذو مراجع موثوقة ؟

 فريقنا المتخصص وبدعم من مستشاري الشركة يستطيعون تقديم كل العون والمساعدة
التي تحتاجها في الدراسة أو البحث الذي تبحث عنه

      

Studies & Research

.



At the beginning of your business? Businesses require the best possible launch to be 
successful. A good leader needs to understand the specific information and capabilities 
that cover the various elements ofbuilding a company and the ability to determine its 
competitive value while searching for the best possible sources of income.
Our team and company consultants can work with you to build the best possible 
business model-regardless of whether your project is under construction or on-going.

نماذج العمل 
في بداية مشروعك التجاري؟ وترغب في وضع أفضل طريقة ممكنة للانطلاق من خلال

مجموعة من المعلومات والممكنات التي تغطي من خلالها مختلف عناصر بناء هذا المشروع
وتحديد القيمة التنافسية له مع البحث عن أفضل مصادر الدخل الممكنة. فريقنا ومستشاري 

الشركة يستطيعون العمل معك لبناء أفضل نموذج عمل ممكن، سواء كان مشروعك قيد 
الانشاء أو قائم

Business models

.



Have an idea you need to implement? 
Do you have a challenge facing your project? Own a smart app?
Do you have pioneering initiative? Need a partner to help you with a certain aspect of business?
Ourpassionate and innovative team is the right partner for you. We continue to brainstorm
persevere andexperiment- all to get the best possible solutions for the model we will
propose to you. Give us a chance and we will surprise you!     

الابتكار في الاعمال
لديك فكرة تحتاج لتنفيذ ؟ أمامك تحدي يواجه مشروعك ؟

تمتلك تطبيق ذكي ؟ مبادرة ريادية؟
تحتاج لشريك يساعدك في أحد جوانب العمل؟

فريقنا الشغوف والمبتكر شريك مناسب لك، نحن نواصل العصف الذهنى والمثابرة والتجربة
لنصل لأفضل شكل ممكن للنموذج الذي سنقترحه لك كن قريبا منا وسنفاجئك.

Business Innovation



INTEGRATED PROJECT MANAGEMENT

الإدارة المتكاملة للمشاريع



Integrated project management
Through our 360-degree service with our team, you can get comprehensive project management, 
regardless of the project's status, starting from branding and identity building to providing 
customer service teams, and building all the necessary technical, marketing, and media tools
 to achieve the desired goals and overcome challenges, supported by performance reports, 
within a suitable and efficient budget. You can start the first step with us easily and smoothly,
 just by contacting us directly... now.

الإدارة المتكاملة للمشاريع
من خلال خدمة 360 درجة مع فريقنا، تستطيع الحصول على إدارة متكاملة لمشروعك، مهما

كانت حالة هذا المشروع، بدء من تسجيل العلامة التجارية وبناء الهوية وصولا لتوفير فريق
خدمات العملاء، وبناء كافة الأدوات التقنية والتسويقية والإعلامية، لتحقيق الأهداف المطلوبة

وتجاوز التحديات، مدعمة بتقارير اداء، وفق ميزانية مناسبة ومجدية
تستطيع معنا بدء أول خطوة، بطريقة سهلة وسلسة، بمجرد التواصل معنا مباشرة.. الان



CUSTOMER JOURNEY

 رحلــــــــــــــة العميـــــــــــــــــــــــــــــــل



فهم المتطلبــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــات
Understand requirements

تحديد الأهداف
Setting goals

تطبيق الإجــــــــــراءات
Apply procedures

تحقيق الأهـــــداف
Achieving goals

اختيار الخدمـــــــــــات
Choose services
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اصدار التقاريـــــــــــــر
Issuing reports

تطويـــــــــــــــــــــــــــــــــر الأداء
Performance development



PARTNERS

الشركـــــــــــــــــــــــــــــاء







SOCIAL RESPONSIBILITY

مسؤولية مجتمعية



Simple steps.. to be with you Through the following interactive
page, you can contact us to determine your need and the
type of service.
Our team will be pleased to contact you directly..

.

خطوات بسيطة.. لنكون معك من خلال الصفحة التفاعلية التالية
تستطيع التواصل معنا لتحديد الاحتياج ونوع الخدمة 

وسيتشرف فريقنا بالتواصل معك مباشرة



for contact   
للتواصل

Sales
للمبيعات

Sign up
للتسجيل




